
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč uskutočneného dňa 10. decembra 2015. 

 

Zasadnutie zahájené o 18:00 hod. 

 

Navrhnutý program: 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Kontrola uznesení  

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Návrh rozpočtu na rok 2016 

5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu rozpočtu na rok 2016  

6.   8. zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2015  

7.   Stanovisko hlavného kontrolóra k 8. zmene rozpočtu  

8.   Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Dojč 

9.   VZN o miestnych daniach na území obce Dojč na rok 2016 

10.  VZN o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne  

       odpady a drobné stavebné odpady na území obce Dojč na rok 2016 

11.   Správa o vykonanej kontrole hlavným kontrolórom obce Dojč 

12.   Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Dojč na 1. polrok 2016 

13.   Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy v Dojči 

14.   Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy v Dojči 

15.   Trafostanica na Záhumeniciach 

16.   Rôzne – verejné osvetlenie – informácia 

                   -  petícia občanov -  informácia 

                   -  dotácia –  informácia 

                   -  ţiadosti 

17.   Informácia o činnosti starostky 

18.   Interpelácie občanov 

19.   Diskusia 

20.   Uznesenia 

21.   Záver 

 

Prítomní: 

 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

 

poslanci: 

 Ing. Pavol Zich,  

 Ing. Andrej Vician  

 Ing. Peter Orság  

 Bc. Júlia Kozánková  

 Katarína Čelústková 

 Ing. Svetlana Šefčíková 



Hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics  

Neprítomný: Bc. Martina Gajarová, Mgr. Zuzana Macková, JUDr. Antónia Mikulíková 

Prítomných:   6 poslancov 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. Skonštatovala, ţe sa riadime navrhovaným 

programom. Dáva návrh na schválenie. 

 

Návrh uznesenia č. 171/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

Program 10. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči  

Hlasovanie: 

Prítomných: 6,      za: 6   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

Starostka navrhuje za zapisovateľku pani Klaudiu Habovú a za overovateľov – Ing. Petra 

Orsága a Bc. Júliu Kozánkovú.  

 

Návrh uznesenia č. 172/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka,  Peter Orság,  

Júlia Kozánková– overovatelia  

Hlasovanie: 

Prítomných: 6,      za: 6   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

 

2. bod programu: Kontrola uznesení 

Starostka informuje, ţe všetky uznesenie z predchádzajúceho zastupiteľstva boli naplnené 

a zároveň dáva overovateľom p. Kozánkovej a p. Mackovej aby skontrolovali minulú zápisnicu 

a podpísali ju.  

 

 

3. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

Starostka určuje členov návrhovej komisie – Svetlana Šefčíková, Katarína Čelústková 

 

Návrh uznesenia č. 173/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zložení Svetlana Šefčíková, Katarína Čelústková.  

Hlasovanie: 

Prítomných: 6,      za: 6   proti: 0   zdrţali sa: 0 



4. bod programu: Návrh rozpočtu na rok 2016 

Pani starostka vyzvala účtovníčku obce sl. Marcelu Hovančíkovú, aby odprezentovala ako sa 

nastavil rozpočet na rok 2016-2018. Účtovníčka obce konštatuje, ţe rozpočet bol 

prekonzultovaný na finančnej komisii a včas zverejnený. Príjmy daňové vo výške 392.000,00 €, 

nedaňové príjmy vo výške 25.210,00 €, granty a transfery vo výške 325.000,00 €.  

 

Príchod poslankyne Mgr. Zuzany Macková o 18:15 hod. Prítomných poslancov 7.  

 

Príjmy z finančných operácii vo výške 150,00 €, kapitálové 0,00 € čiţe celkové rozpočtované 

príjmy na rok 2016 vo výške 742.360,00 €.  

Výdavky – výkonné a zákonodarne orgány (Ocú) vo výške 141.100,00. Oproti zverejnenej verzii 

sa opravila kapitola 630 tovary a sluţby z 50.000,00 € na 48.000,00 € a 2.000,00 € sa prenieslo 

na kapitolu 640 beţné transfery. Matrika vo výške 1.864,69 €, ochrana pred poţiarmi – navýšené 

o 1000,00 € čiţe 4.500,00 €, cestná doprava vo výške 3.500,00 €, nakladanie s odpadmi 

35.000,00 €, nakladanie s odpad. Vodami 2.300,00 €, verejná zeleň 4.500,00 €, verejné 

osvetlenie 14.000,00 €, zdravotníctvo 100,00 €, telovýchovné jednota 3.500,00 €, kultúrny dom 

a kniţnica vo výške 20.500,00 €, vysielacie a vydavateľské sluţby 800,00 €, náboţenské sluţby 

700,00 €, výdavky MŠ a ŠJ, ŠKD sa nerozpočtovali nakoľko je to pod ZŠ, staroba vo výške 

6.800,00 €, rodina a deti 600,00 €, bývanie 400,00 €, výdavky ZŠ s MŠ vo výške 457.239,00 €. 

Kapitálové výdavky sa zatiaľ nepredpokladajú čiţe celkové rozpočtové výdavky sú vo výške 

696.403,69 €.  

 

 

5. bod programu: Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu rozpočtu na rok 2016  

Hlavný kontrolór obce Ing. Dušan Frndalovics spracoval k návrhu rozpočtu obce na rok 2016 

odborné stanovisko. Konštatuje, ţe bol spracovaný v súlade so zákonom. Navrhovaný rozpočet je 

zostavený ako prebytkový, čím je splnená jedna zo zákonných podmienok. Na rok 2016 je 

plánovaný prebytok vo výške 45.956,31 €. Hlavný kontrolór oboznamuje, ţe návrh rozpočtu bol 

spracovaný v súlade s VZN obce, bol vyvesený 15 dní a na základe týchto skutočností odporúča 

schváliť bez výhrad.  

 

Návrh uznesenia č. 174/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

 stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Dojč na rok 2016 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 175/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje  

rozpočet obce Dojč na roky  2016. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 



Starostka konštatuje, ţe sa musí rozpočet schvaľovať na výhľadové roky 2017-2018 

a programovú štruktúru nemusíme kaţdoročne schvaľovať. Ing. Hovančíková informuje, ţe 

v zásadách hospodárenia si môţeme určiť či budeme schvaľovať rozpočet bez programovej 

štruktúry kaţdoročne alebo sa to schváli na neurčito.  

 

Návrh uznesenia č. 176/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie  

Návrh rozpočtu obce Dojč na roky  2017 a 2018 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 177/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje  

Zostavenie a predkladanie rozpočtu obce bez programovej štruktúry počnúc rozpočtom na 

rok 2016 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

 

6. bod programu: 8. zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2015 

Starostka dáva slovo sl. Hovančíkovej, aby informovala o zmene rozpočtu na hlavné kapitoly. 

Účtovníčka oboznamuje, ţe daňové príjmy sa zvyšujú z 359.110,00 na 385.110,00, nedaňové 

príjmy z 17.271,00 na 18.771,00, poplatky sa zníţili z 13.140,00 na 12.095,00, iné nedaňové 

príjmy sa zvýšili z 11.890,00 na 11.990,00, tuzemské beţné granty a transfery sa zníţili 

z 338.800,00 na 326.800,00, príjmy ZŠ s MŠ sa zvýšili z 4.000,00 na 4.400,00, celkové príjmy sa 

zvýšia na úroveň 1.017.456,00 €. Beţné výdavky Ocú sa zvýšili z 132.610,00 na 148.458,00, 

ochrana pred poţiarmi sa zníţili z 6.000,00 na 1.600,00, cestná doprava z 11.900,00 na 

11.200,00, nakladanie s odpadmi sa výdavky zvýšili z 33.000,00 na 45.000,00, nakladanie 

s odpad. vodami sa zníţili z 2.700,00 na 2.000,00, rozvoj obcí (verejná zeleň) sa zvýšili 

z 7.500,00 na 8.000,00, verejné osvetlenie z 20.300,00 na 15.300,00, TJ z 3.500,00 na 2.855,00, 

KD sa zníţili z 19.160,00 na 8.080,00,  rozhlas z 800,00 na 300,00, MŠ sa upravila na skutočnosť 

60.528,00, stravovanie MŠ na 6.273,00, staroba (opatrovateľská sluţba) sa zvýšili výdavky 

z 6.850,00 na 7.540,00, školská jedáleň z 9.800,00 na 10.840,00, výdavky ZŠ s MŠ z 144.200,00 

na 136.762,10. Celkové beţné výdavky sa dostali na úroveň 729.950,76 €. Kapitálové výdavky – 

cestná doprava sa zvýšila z 9.753,00 na 13.098,00, verejné osvetlenie z 6.000,00 na 6.400,00, 

náboţenské sluţby sa zvýšili z 0,00 na 1.800,00, ZŠ s MŠ sa zníţili výdavky z 202.036,00 na 

198.579,00, staroba zvýšili sa z 17.000,00 na 18.132,00. Celkové kapitálové výdavky sa zvýšili 

na 258.939,00 € a celkové výdavky sa dostali na úroveň 988.889,76 €.  

 

 

7. bod programu: Stanovisko hlavného kontrolóra k 8. zmene rozpočtu 

Hlavný kontrolór obce Ing. Dušan Frndalovics spracoval k 8. zmene rozpočtu stanovisko. Hlavný 

kontrolór vyčíslil predpokladaný výsledok hospodárenia. Konštatuje, ţe celkové príjmy 



a výdavky vyčíslila slečna Hovančíková.  

Hlavný kontrolór obce konštatuje, ţe 8. zmena rozpočtu za rok 2015 sa pripravila v súlade so 

zákonom o rozpočtových pravidlách, preto navrhuje 8. zmenu rozpočtu za rok 2015 schváliť.  

Starostka informuje, ţe obec si berie preklenovací úver na verejné osvetlenie. V zmysle zmluvy 

musíme faktúru za verejné osvetlenie uhradiť do konca roka 2015. Potom na základe ţiadosti 

o refundáciu, nám agentúra peniaze posunie do 60 pracovných dní. Preklenovací úver nám 

poskytne Prima banka na 1 rok, úroky nebudú. Zároveň dáva starostka slovo účtovníčke. Sl. 

Hovančíková informuje, ţe do úpravy rozpočtu sa ešte zahrnie, do príjmových finančných 

operácii čerpanie krátkodobého úveru poloţka 513 001 vo výške 120.245,83 € a presne táto istá 

suma sa premietne do kapitálových výdavkov poloţka 717 002 verejné osvetlenie.  

Pani starostka dáva návrh na uznesenia. 

 

Návrh uznesenia č. 178/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie: 

 stanovisko hlavného kontrolóra k 8. zmene rozpočtu v roku 2015 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 179/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

Navrhovanú 8. zmenu  rozpočtu obce na rok 2015  

Hlasovanie: 

Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

Starostka informuje, ţe sa môţe naskytnúť skutočnosť, ţe príde faktúra ku koncu roka a musí sa 

v rozpočte poloţka zvýšiť. Bude to v rámci presunu poloţiek, pričom príjmy a výdavky sa 

nebudú meniť. Nakoľko do konca roka uţ nebude zastupiteľstvo, dáva návrh na schválenie 

unesenia. 

 

Návrh uznesenia č. 180/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje  

presun rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu na rok 2015, pričom sa 

nebudú meniť celkové príjmy a celkové výdaje, rozpočtovým opatrením starostky obce 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

Starostka dáva návrh, ţe finančné prostriedky, ktoré sú nakumulované vo výške 7000,00 € 

z nájmu bytu treba presunúť na beţný účet aby obec mohla s nimi disponovať.  

 

Návrh uznesenia č. 181/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje  

prevod finančných prostriedkov z účtu v Prima banke zriadeného na platenie nájmu 

v bytovke na účet 2601903001/5600 vo výške 7 000 € 



Hlasovanie: 

Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

 

8. bod programu: Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Dojč 

Starostka predáva slovo sl. Hovančíkovej k zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami 

obce Dojč. Informuje, ţe ide o dokument, ktorý sa dá zaradiť ako vnútorný predpis, musí byť 

schválený, visieť 15 dní nemusí. Nakoľko sú zmeny v zákone a je to rozsiahlejší dokument, je 

predpripravený v pracovnej verzii. Čiţe dávame iba na vedomie  

 

Návrh uznesenia č. 182/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

informáciu o pripravovaných Zásadách hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Dojč 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

 

9. bod programu:   VZN o miestnych daniach na území obce Dojč na rok 2016 

Dr. Melišová informuje, ţe od roku 2008 nebolo zmenené VZN-ko. Nové bolo zverejnené včas 

a veľmi dlho. Ţiadne pripomienky od občanov neprišli akurát poslanci posielali pripomienky. 

Sadzby sa zachovali. Zmeny nastali v úľavách, mali sme 50 % čo sa zmenilo na 20 % pri 

drţiteľoch preukazu ZŤP a tieţ pri občanoch starších ako 80 rokov. Starostka informuje, ţe napr. 

manţelia majú spoluvlastnícky podiel a ak je jeden manţel mladší ako 80 rokov, bude sa to 

musieť prepočítavať. Pri dani za uţívanie verejného priestranstva môţe správca dane určiť 

sadzbu za kaţdý m2, aj v návrhu bola sadzba, ale nakoniec sa nebude zavádzať do VZN. 

V starom VZN nebola zapracovaná daň z ubytovanie, teraz v novom bude. Sadzba vo výške 0,30 

€ na osobu a prenocovanie. Ako obec máme povinnosť kontrolovať knihu ubytovaní. Starostka 

vyzýva občanov na doplnenie.  

 

 

10. bod programu: VZN o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za 

komunálne  odpady a drobné stavebné odpady na území obce Dojč na rok 2016  

Starostka informuje, ţe VZN-ko viselo od konca septembra a dlho sa o ňom rozprávalo. 

Pripomienky boli iba od poslancov. V starom VZN poplatok na osobu 12,00 €, čo je málo 

nakoľko predpis na výdavky je 40.000,00. Starostka na stretnutí so starostami komunikovala 

ohľadom odpadov, ţe porušujeme zákon, ktorý nám zakazuje aby obec dotovala komunálny 

odpad. V iných obciach majú na osobu 17,00 €, starostke bolo proti srsti zdvihnúť markantne na 

vyššiu sumu. Čiţe poplatok za odpad bude z 12,00 € na 14,00 € na osobu/rok. Ostáva, ţe na 

jednu 140 l popolnicu maximálne 4 ľudia. Kto by chcel mať väčšiu popolnicu, musí si ju aj 

zaplatiť 140 l  - 50,00 €/rok, 240 l - 75,00 €/rok, 660 l – 210,00 €/rok, 1100 l – 290,00 €/rok. 

Právnické osoby by mali mať svoje popolnice, do 5 zamestnancov 140 l popolnicu, do 10 

zamestnancov 240 l a 11 a viac 140l+240 l. Ak sa  nebudú rátať zamestnanci, podnikateľ musí 

mať aspoň jednu 140 l popolnicu. Ohľadom úľav – budú vo výške 20 % pri poplatníkoch 



s preukazom ZŤP, poplatníkoch na zahraničnom pobyte viac ako 3 mesiace, študentoch, ktorí 

bývajú na internáte (musia doloţiť doklad). Obec nie je oprávnená dať úľavu pre ľudí nad 80 

rokov.  

Starostka informuje, ohľadom stavebných odpadoch. Obec je povinná od ľudí preberať drobný 

stavebný odpad, ktorý sa nemôţe vhadzovať do komunálneho odpadu. Zákon bol pred dvoma 

týţdňami schválený, mali by sme tento stavebný odpad váţiť. Váha stojí cca 3.000,00 € a musí 

byť ciachovaná. Colníci majú urobené mnoţstvá na vetrá, fúriky atď. Tak čakáme na presné 

inštrukcie podľa vyhlášky. Sadzba vo VZN za drobný stavebný odpad je vo výške 0,07 €/kg. 

Starostka vyzýva občanov aby sme triedili odpad. Pán Dolga mal dotaz ohľadom vývozu, lebo 

mu nezobrali odpad. Starostka hovorí, ţe treba to nahlasovať na obecný úrad a starostka bude 

komunikovať s p. Holičovou a p. Hajdinom. Starostka informuje, ţe firma OMS vyprodukuje 

neskutočné mnoţstvo odpadov, v januári budú si odsúhlasovať počty popolníc. Ak by boli 

popolnice na KO, plasty, sklo, DSO bude sa musieť platiť nájom. Vrecia sa neplatia. Ak bude 

zber elektroodpadu, bude tak, ţe občania vyloţia pred svoj dom. Starostka konštatuje, ţe keď bol 

pred obecným úradom kontajner na nebezpečný odpad, po týţdni ho v pondelok odviezli a potom 

p. Róbert Morávek priviezol do dvora vysávač. Najefektívnejšie to bude pred dom aj na papier. 

Starostka je za vybudovanie zberného dvora, ktorý bude slúţiť na zber odpadu, kontajner na 

elektrospotrebiče, papier, bioodpad atď., bude pravidelne vyváţaný. Starostka nabáda ľudí aby 

boli dôslednejší pri triedení odpadu a na TS Senica p. Holičovú upozorní, aby pracovníkov 

poučila o poriadku pri vývoze. Dáva návrh na schválenie VZN 

 

Návrh uznesenia č. 183/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje 

VZN o miestnych daniach na území obce Dojč na rok 2016   a 

VZN o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Dojč na rok 2016 

Hlasovanie: prítomných...7...., za..7... proti ......, zdrţali sa ...... 

 

 

11. bod programu: Správa o vykonanej kontrole hlavným kontrolórom obce Dojč 

Starostka poţiadala hlavného kontrolóra aby poinformoval o vykonanej kontrole. Ing. 

Frndalovics predkladá zastupiteľstvu správu o výsledku následnej finančnej kontroly – 

dodrţiavanie registratúrneho poriadku za rok 2014. Kontrola bola vykonaná 3.11.2015 na 

obecnom úrade. Kontrolou bolo zistené, ţe v registratúrnom denníku nebol pri č. 156 a 447 

uvedený obsah podania, č. 397 nebolo pridelené ţiadnemu spracovateľovi, boli vynechané čísla, 

niektoré záznamy neboli evidované v poradí a nebol uzatvorený posledný rok stanoveným 

spôsobom. Oboznámil, ţe dotyčná osoba, ktorá mala v náplni práce registratúru uţ nepracuje na 

obecnom úrade.  

 

Návrh uznesenia č. 184/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

Správu o vykonanej kontrole hlavným kontrolórom obce Dojč  

Hlasovanie: 



Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

 

12. bod programu: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Dojč na 1. polrok 

2016 

Starostka obce vyzýva kontrolóra obce. Hlavný kontrolór predkladá plán kontrolnej činnosti na 1. 

polrok 2016, kde v prvom rade ide o zosúladenie daní na základe vzniknutej nepriaznivej 

situácie, školenia a ďalej kontroly, ktoré vzniknú na základe situácie alebo na základe 

poţiadaviek zastupiteľstva.  

 

Návrh uznesenia č. 185/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok roku 2016 

Hlasovanie:  

Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

 

13. bod programu: Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy v Dojči 

Starostka informuje, ţe všetkým poslancom poslala na mail správy o výchovno-vzdelávacej 

činnosti ZŠ aj MŠ v Dojči. Základná škola vypracovala správu, chýbala vyhláška č.9/2006 Z.z..  

 

14. bod programu: Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy v Dojči 

Starostka s p. Drinkovou si osobne prešla správu MŠ. Tieto správy berie zastupiteľstvo iba na 

vedomie. 

 

Návrh uznesenia č. 186/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  berie na vedomie 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy v Dojči za školský rok 2014/2015 

a Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti v Materskej škole v Dojči za školský rok 2014/2015 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

 

15. bod programu : Trafostanica na Záhumeniciach 

Starostka oboznamuje občanov, ţe sa podpisovala zmluva s pozemkovým fondom. Dva pozemky 

ešte vlastnia súkromný majitelia. Pani starostka informuje, ţe potrebujeme schváliť uznesenie, na 

základe ktorého sa vypracuje zmluva na ťarchu pozemku. Ďalej informuje o odpredaji pozemku 

spoločnosti ZSE na vybudovanie novej trafostanice pre IBV Záhumenice o výmere 35 m2 za 

dohodnutú sumu 100,00 €. Táto trafostanica bude slúţiť k vykrytiu problémov s kolísaním prúdu. 

Ak by podnet dala obec tak by sme my platili. Ďalšia poţiadavka na trafostanicu za p. 

Adamkovičovou, aby si ZSE mohlo zapracovať do plánu na rok 2016. Čiţe by sa to začalo riešiť 

v roku 2016, trafostanica by sa preniesla kde máme obecný pozemok medzi p. Adamkovičovou 

a p. Lakatošom.  



 

Návrh uznesenia č. 187/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  súhlasí so 

zriadením zmluvného vecného bremena in personam v prospech Západoslovenskej 

distribučnej, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava 1, predmetom ktorého je povinnosť obce Dojč 

ako vlastníka zaťaženej nehnuteľnosti strpieť na časti zaťaženej nehnuteľnosti v rozsahu 

vyznačenom v geometrickom pláne. 

a) zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení;   

b) užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, 

modernizácie a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetickej stavby  a 

jej odstránenia za podmienok  dohodnutých v zmluve, ktorá je prílohou 

zápisnice OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 188/2015/UObZ 

ObZ v Dojči  súhlasí so 

zriadením zmluvného vecného bremena in personam v prospech Západoslovenskej 

distribučnej, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava 1, predmetom ktorého je povinnosť obce Dojč 

ako vlastníka zaťaženej nehnuteľnosti strpieť na časti zaťaženej nehnuteľnosti v rozsahu 

vyznačenom v geometrickom pláne. 

a) zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení;   

b) užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, 

modernizácie a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetickej stavby  a 

jej odstránenia za podmienok  dohodnutých v zmluve, ktorá je prílohou 

zápisnice OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 7,      za: 7   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

 

16. bod programu:  Rôzne – verejné osvetlenie - informácia 

Starostka Dr. Melišová informuje, ţe dňa 3.11.2015 bola odovzdaná stavba. Konštatuje, ţe 

vymenený nový kábel robí troška problém. Dňa 30.11.2015 boli práce ukončené. Od kaplnky 

k zástavke svetlá nesvietia, nakoľko tieto svetlá neboli zapracované v PD a kábel je zakopaný. 

Firmy Venimex sa pokúsi poriešiť.  

Na obec bolo doručená odstávka elektr. energie na dni 23.12. a 24.12.. Starostka dohodla nový 

termín a to dňa 11.01.2016 v čase od 10,00 do 12,00 hod. nepôjde č. 18-33, 49-140, 337-406. Od 

12,00 – 13,00 hod. nepôjde č.d.136-177, 264-336, 374-375, 450-479, č.d.92. Od 13,00 – 15,00 

hod. nepôjde č.d.179-263, 412-448. 

Starostka bola na stretnutí s p. Levárskym ohľadom poskytnutia 5 svietidiel sponzorsky. 

 

Starostka znovu informuje, ţe obec si bude brať preklenovací úver na vykrytie nákladov. 

Pôvodná zmluva na rekonštrukciu verejného osvetlenia bola výške cca 160.000,00 €, ale 



vysúťaţili sme cca 120.000,00 €. Najprv v projekte boli výbojkové svietidlá 240 W, ale toto sú 

úspornejšie svietidlá 44 W a sú na kaţdom stĺpe. 

 

Príchod poslankyne JUDr. Mikulíkovej o 19,20 hod. Prítomných poslancov 8. 

 

Starostka oboznamuje prítomných, ţe v noci vypadlo osvetlenie. Prišiel na to p. Rudolf Morávek, 

musí nahadzovať ráno a večer zhadzovať. Pán Skala má pripomienku, ţe robotník mu nevedel 

povedať či sa dá zníţiť intenzita. Starostka odpovedá, ţe je tam moţnosť zníţenia. Pán Stanislav 

Skala či na projektu je koncový odber všetkých svietidiel? Starostka konštatuje, ţe existujú dva 

projekty na verejné osvetlenie. Jeden vypracoval pán Mach v roku 2009 na sodíkové svetlá 

a v roku 2014 vypracoval pán Slávik na led svetlá, obstarávala to starostka, a agentúra nám to 

neschválila. Starostka rátala s 225 ks svietidiel ale vysúťaţených bolo podľa projektu 175 ks, 

dotyčný čo to zakresľoval buď to nepostrehol alebo nezaznačil. Starostka porovnávala jeden 

projekt s druhým. 

Starostka zároveň dáva slovo hlavnému kontrolórovi. Ing. Frndalovics spracoval stanovisko 

k prijatiu preklenovacieho úveru. Konštatuje, ţe je to úver krátkodobý, financovať sa bude 

rekonštrukcia verejného osvetlenia, výška úveru je 120.245,83 €. V zmysle zákona môţe obec 

prijať návratné zdroje financovania - celková suma dlhu obce neprekročí 60 % skutočným 

príjmov a suma ročných splátok neprekročí 25 % skutočných beţných príjmov. Celé stanovisko 

k úveru je priloţené k zápisnici. Na základe splnených podmienok môţe Obec Dojč prijať tento 

úver.  

 

Návrh uznesenia č. 189/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

Informáciu o realizácii verejného osvetlenia v Dojči 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8,      za: 8   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 190/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce Dojč k prijatiu preklenovacieho úveru na financovanie 

Rekonštrukcie verejného osvetlenia v Dojči 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8,      za: 8   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 191/2015/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje  

prijatie preklenovacieho úveru vo výške 120 245,83 € poskytnutého Prima bankou Slovensko 

a.s. so sídlom Hodžova 11, 010 11 Žilina, IČO: 31 575 951, IČ DPH: SK2020372541na účely 

zabezpečenia financovania investičného projektu Rekonštrukcia verejného osvetlenia v obci 

Dojč financovaného s podporou v zmysle príslušných predpisov o pomoci a podpore 

poskytovanej z fondov Európskeho spoločenstva formou dotácie vo výške 120245,83 €.  



Obecné zastupiteľstvo zároveň schvaľuje vystavenie vlastnej vista blankozmenky na rad banky 

za účelom zabezpečenia pohľadávky banky z prijatého úveru, vrátane možnosti vystavenia 

vlastnej vista blankozmenky na rad banky za účelom naradenia poskytnutého zabezpečenia 

pohľadávky banky z prijatého úveru pre prípad prolongácie prijatého úveru alebo zmeny 

úveru na dlhodobý termínovaný úver. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8,      za: 8   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

   -  petícia občanov -  informácia 

Starostka informuje, ţe na minulom zastupiteľstve sa hovorilo o zástavke pri DS. Zároveň stiahla 

na SAD Trnava našu poţiadavku. Na obec prišla petícia, ktorú starostka postúpila komisii na 

ochranu verejného záujmu. Predsedkyňa komisie JUDr. Mikulíková hovorí, ţe petíciu prijali 

a komisia musí zasadnúť. V zmysle zákona sa bude tým zaoberať. V petícii sa jedná o tom, ţe sa 

zberali podpisy aby sa zachovala zástavka pri DS a aby všetky autobusy jazdili iba na zastávku 

DS. Pani Mikulíková konštatovala, ţe bez ohľadu či je táto petícia platná alebo nie, bude sa ňou 

zaoberať.  Poslanec p. Vician vystúpil a konštatoval, ţe denne prejde 40 autobusov jedným 

smerom a ďalších 40 autobusov druhým smerom. Dal si námahu a kaţdý jeden autobus počítal. 

Pýta sa, prečo by sme mali na obecnú cestu ťahať túto dopravu, keď máme aj štátnu cestu? 

Konštatuje, ţe je tam most, je to uţ 6 rokov, keď tam bolo prepadlisko. Všetky obce robia 

obchvaty a my si budeme ťahať dopravu do obce. Pán Vician hovorí, ţe bude zásadne proti tejto 

petícii ak keď je v komisii na ochranu verejného záujmu. Ing. Orság skonštatoval, ţe spodná 

cesta je obecná a horná je štátna 2. triedy je TTSK. Starostka hovorí, ţe nemá zmysel o tom teraz 

debatovať, keď komisia ešte nezasadala.  

 

Návrh uznesenia č. 192/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

Informáciu o prijatej petícii občanov za zástavku Dojč, Dom smútku 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8,      za: 8   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

    -  dotácia –  informácia 

Starostka informuje, ţe do 31.10.2015 sa mohli doručiť ţiadosti o dotáciu na obec. Prišlo 15 

ţiadostí v celkovej výške necelých 20.000,00 €. Štyri ţiadosti neboli na predpísanom formulári. 

Určite všetky ţiadosti o dotáciu nebudú uspokojené v celkovej výške. Všetci poslanci budú 

rokovať, ako budú peniaze prerozdelené.  

 

    -  žiadosti 

Pani Masaryková opätovne poslala ţiadosť na odkúpenie časti parcely 2843/1 v k.ú. Dojč, kde je 

chatka, nebolo jej oznámené vyrozumenie. K ţiadosti bol priloţený nákres, vyrozumenie 

k drobnej stavbe. Starostka informuje, ţe ţiadosť je zaevidovaná. Sme ochotní odpredať časť 

pozemku, ale musí byť vypracovaný znalecký posudok, ktorý si musí p. Masaryková na vlastné 

náklady dať vypracovať. Návrh na uznesenie 

 



Návrh uznesenia č. 193/2015/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

Ţiadosť o odkúpením časti obecného pozemku parc.č. 2843/1 v k.u. Dojč, ktorý pani Elena 

Masaryková uţíva. Predmetný pozemok bude odpredaný na základe znaleckého posudku 

a geometrického plánu, ktorý dá vypracovať navrhovateľka po prerokovaní obec. 

zastupiteľstvom. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 8,      za: 8   proti: 0   zdrţali sa: 0 

 

Starostka obce oboznamuje občanov, ţe na obecný úrad bolo doručené oznámenie o novej 

prevádzke DOMELI – predajňa rozličného tovaru. Starostka konštatuje, ţe otváracia doba sa 

nemusí schvaľovať, nakoľko predajňa nebude otvorená v nočných hodinách. V pondelok a piatok 

od 8,00 do 10,00 hod. a od 15,00 do 18,00 hod. a v sobotu od 8,00 do 12,00 hod. 

 

Starostka informuje, ţe evidujeme pohľadávku po neb. Agneši Kotlárovej, ktorá zomrela v roku 

2015. Postúpili sme to p. Sališovej, JUDr. Dostálovej nakoľko majú dedičské konanie. Ak je tam 

dedič, nedoplatky prejdú na neho. Pohľadávka je vo výške cca 100,00 €. Po neb. Kotlárovi je 

dedičské konanie ukončené.  

 

 

17.  bod programu:   Informácia o činnosti starostky 

- starostka informuje, ţe sa zúčastnila školenia v Trnave, stretnutie s prezidentom dobrov. hasič. 

zboru v Trnave, riešili budovanie a rekonštrukcia hasičských zbrojníc a celkovo dobrovoľný 

hasičský zbor na západnom Slovensku 

- stretnutie s p. Kaliňákom, poţiadala o hasičské auto Iveco Daily 

- riešila sa trafostanica so ZSE, podpísaná nová zmluva na dodávku elektr. Energie a plynu od 

1.12.2015, je zverejnená na web stránke 

- stretnutie s p. Škrovákovou ohľadom autobusových spojov 

- stretnutie v Trnave s p. Kotrusom ohľadom cyklodopravných zámeroch, starostka konštatuje, ţe 

okres Senica a Skalica akoby neexitovali, nie sú naplánované ţiadne cyklodopr. zámery. Môţme 

si zadať smer Senica – Kúty, VÚC by chcela popri ceste a starostka po pri rieke Myjava 

- MAS Záhorie podalo stratégiu rozvoja na Ministerstvo pôdohospodárstva, ak bude táto stratégia 

schválená, môţeme dostať cca 74.000,00 €. Za verejného činiteľa je tam obec a za podnikateľa 

dala pani starostka PD Dojč. Tieto finančné prostriedky potom môţu čerpať aj iní podnikatelia 

Obce Dojč 

- išli dve ţiadosti na environmentálny fond na ČOV a kanalizáciu 

- starostka mala minulý týţdeň stretnutie na MV ŢP ohľadom ČOV 

- podpísala zmluvu s Envipak 

- zúčastnila sa projektu „násilie a kuratela na deťoch“ 

- starostka oboznamuje, ţe naša obec nebola zapojená do projektu „interkulturálne deti“, deti 

v MŠ a ZŠ by sa učili cudzí jazyk, tým, ţe rodič by za to neplatil. Bola by to nemčina 

a angličtina, učiteľby budú financované aţ za dva roky 



- na Okresnom súde zisťovala, ohľadom odpracovaní určených hodín, ak občan obce bude mať 

problém so zákonom napr. keď nafúka atď.  

- dnes bola pani starostka v Uherskom Hradišti ohľadom dojčanského kroja, nakúpili sa látky na 

muţský kroj, ţenský kroj, všetky stuhy, krajky 

- vyšli nové obecné noviny, bol problém s distribúciou, začalo sa s 300 ks novinami a zistilo sa, 

ţe aj 350 ks je málo. Starostka sa ospravedlňuje tým, ktorí nedostali noviny, nebolo toľko 

výtlačkov, do budúcnosti sa bude dávať tlačiť 400 ks novín. Starostka informuje, ţe mala 

problém s článkom p. Stanislava Skalu, tak ho upravila, nechceli uverejňovať politické 

vyjadrenia, ospravedlnila sa p. Skalovi a celý článok bude uverejnený v budúcom čísle. Zapojil 

sa do debaty aj p. Skala, ktorý hovorí, ţe to neboli výroky jeho, ale vlastne ľudí. On napísal iba 

názory ľudí, treba to tolerovať.  

- zúčastnila sa s p. Frndalovicsom na výsluchu u polícii, ďakuje za spoluprácu občanom, ktorí 

nám stále nosia potvrdenky, nevie či sa to skončí v roku 2016. Momentálne sa kontroluje rok 

2012, dokáţeme skontrolovať iba dane z nehnuteľností, ale TKO od r. 2013 nemáme. Pán Skala 

hovorí, ţe uţ minulú starostku na to upozorňoval a ona nekonala. Starostka konštatuje, ţe to 

vyšetruje polícia, a nevie či môţe aktuálnu sumu zverejniť. 

- starostka konštatuje, ţe na obci je program TOPSET, všetko je medzi sebou prepojené a chce 

aby aj na ZŠ s MŠ pouţívali tento program, nakoľko ide doba a vývoj dopredu. Starostka mala 

nepríjemný telefonát od pani z Topsetu, ţe v škole jej pracovníčka odvrkla, ţe si nedá 

nainštalovať ţiadny nový program, ţe ona s tým čo pracuje, je spokojná. Začala to riešiť 

s riaditeľom a v ten istý týţdeň mala starostka telefonát od pani Brenkusovej, ako je to so 

škôlkou, ţe uţ nie sú voľné kapacity? Dotyčná osoba v ZŠ s MŠ pani Brenkusovej povedala do 

telefónu, ţe moţno by sa nejaké miesto našlo, ale rozhoduje o tom starostka a ide to cez tlačenku. 

Starostka to musela povedať a vyjadruje sa, ţe ak niekto na ňu niečo má, je ochotná sa 

kedykoľvek stretnúť. Starostka informuje, ţe v škôlke je 44 detí a kapacita je na 54 detí. Pani 

Drinková sa zapojila, hovorí, ţe oni nič do telefónu nehovorili, lebo ţiadny telefón nemajú 

a ohľadom počtu detí teraz ich je 44 + 7 detí dvojročných (rátajú sa za 2 deti)čiţe 44-7+14=51. 

Otázka ohľadom počtu detí a v koľkých rokoch sa budú prijímať do škôlky, či by sa nemalo 

spraviť VZN, starostka hovorí, ţe stačí to dať do školského poriadku 

- pani starostka informuje, ţe bude nové VZN ohľadom poplatku v ŠKD, ţe momentálne je na 

mesiac 2,00 € a bude zmena zápisu do prvého ročníka nie na prelome januára a februára, ale 

v apríli 

- starostka informuje, ţe do 20.02.2016 treba zasielať príspevky do ďalšieho čísla obecným novín 

a uţ vie aké podujatia sa budú robiť v roku 2016 

 

 

18. bod programu:    Interpelácie občanov 

Nikto nemá ţiadne pripomienky.  

 

 

19.  bod programu:   Diskusia 



Dotaz od ľudí ako je to s firmou, ktorá by mala odstrániť nedostatky s plávajúcou podlahou 

v jedálni MŠ, starostka hovorí, ţe firma vôbec nereaguje, je tam škoda vo výške cca 2.000,00 €. 

Telefonicky vôbec neberú, firma Koberec Trend ju bude opravovať.  

Pán Stanislav Skala hovorí, ţe dostal ponuku na organizovanie 17. novembra v Senici.  

Pán Novotníček aký ohlas malo parkovanie pri cintoríne, či platia 18,00 € ? Starostka hovorí, ţe 

zhruba 20 ľudí si prišlo zaplatiť. Zistila, ţe sa musí pridať značka za pani Petrášovou rod. 

Kujovskou, lebo tam stoja autá. A informuje občanov, ţe kontajner sa presúva z kriţovatky na 

parkovisko pri cintoríne.  

 

 

20. bod programu:    Uznesenia 

Uznesenia sa nečítajú.  

 

 

21. bod programu:    Záver 

Na záver starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová poďakovala za pomoc a bola by veľmi rada 

keby za ňou chodili ľudia aj s kritikou, aj s radou. Nakoniec popriala všetkým príjemné preţitie 

vianočných sviatkov v kruhu rodiny a všetko dobré do nového roka 2016.  

 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva a ďakuje za účasť. 

 

 

 

Zasadnutie ukončené o 20:20 hod. 

 

 

 

Zapisovateľka: Klaudia Habová ................................................................................. 

 

 

 

Overovatelia:  Ing. Peter Orság ................................................................................. 

 

 

 

Bc. Júlia Kozánková ................................................................................ 

 

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová   ................................................................................ 

 

 

 


